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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága üléséről 
 
 
Az ülés  

időpontja: 2016. április 25. 

helye: Csengelei Közös Önkormányzati Hivatal Pusztaszeri Kirendeltsége 

ülésterme 

(6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.) 

minősítése: nyilvános 

jellege: rendes 

 

sorszáma: 2016/3 

 
Jelen vannak: 
 Sági Mihály elnök 

Kósáné Buknicz Mária tag 

Máté Gábor polgármester 

dr. Jaksa Tibor aljegyző 

Tóth Mónika jegyzőkönyv-vezető 

Hiányzik: 

- igazoltan: Kovács Andrásné tag 

- igazolatlanul: - 

 
Sági Mihály elnök: Tisztelettel köszöntöm a bizottság tagjait. Megállapítom, hogy a bizottság 
határozatképes, a három fős tagságból jelen van kettő fő. Köszöntöm jegyző urat, polgármester 
urat és a meghívott vendéget. Lenne egy javaslatom, hogy a negyedik napirendet tárgyaljuk meg 
első napirendi pontként, és akkor Terike is el tud menni. Aki ezzel a sorrendi módosítással a 
meghívóban szereplő napirendi pontokat elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
17/2016.(IV.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: Napirendi pontok elfogadása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága elfogadta az alábbi 
napirendi pontok megtárgyalását: 
 
1.) A Pusztaszer Községért Közalapítvány Alapító Okiratának módosítása 
2.) Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
3.) A Kisteleki Rendőrkapitányság beszámolója Pusztaszer Község közrendjének és 

közbiztonságának 2015. évi helyzetéről 
4.) A Csongrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szegedi Katasztrófavédelmi 

Kirendeltségének 2015. évi beszámoló jelentése 
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5.) Mezőőr beszámolója 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
1. napirendi pont: A Pusztaszer Községért Közalapítvány Alapító Okiratának módosítása 
 
Sági Mihály elnök: Akkor először a Pusztaszer Községért Közalapítvány alapító okiratának 
módosítását tárgyalnánk. Én megadom a szót a jelen pillanatban még az alapítvány elnökének, 
hogy mi módosítása vagy javaslata van a napirendi ponthoz.  
 
Sági Mihályné alapítvány elnök: A héten átbeszéltük a jegyző úrral ezt az előterjesztést. 
Tartalmilag nem is tudnék semmilyen kifogást, amit változtatni kellene rajta, egyetértek azzal, 
hogy ne zárt legyen az alapítvány, hanem nyitott több okból kifolyólag is. Mégis a 7. pontban 
benne maradt a zárt szó.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Azt a 2015-ös módosítás tartalmazza, amit azért küldtem ki, hogy a 
képviselő-testület meg a bizottság be tudja azonosítani, hogy melyik pontot módosítanánk.  
 
Sági Mihályné alapítvány elnök: Még azt szeretném, nem tudom az ellentmondás-e, hogy az 
alapítvány célja megvalósítása elérésében nonprofit és kiegészítő jelleggel gazdasági, vállalkozási 
tevékenységet végezhet. Én úgy tudtam, hogy mi egyáltalán nem végezhetünk gazdasági 
tevékenységet.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Nonprofit és kiegészítő jelleggel igen, és akár haszon is származhat 
belőle, csak azt saját, alapítványi célok megvalósítására kell felhasználni, nem lehet kifizetni a 
tagoknak. 
 
Sági Mihályné alapítvány elnök: Akkor csak egy dolog van, amit ki kellene javítani a négyes 
pontba, az van, hogy Katona Jánosné kuratóriumi tagságát töröljük, Katona Jánost töröljük. 
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Azt a bíróság írta. Amit mutattam is a papírokban, én kértem a Szeri 
Ildikó, az Esztike néni, a Gábor meg a Katona Jánosnak a törlését.  
 
Sági Mihály elnök: A módosításokkal együtt a bizottság akkor javasolja elfogadásra az alapító 
okiratot. Aki ezt elfogadja, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
18/2016.(IV.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: A Pusztaszer Községért Közalapítvány Alapító Okiratának módosítása 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Pusztaszer 
Községért Közalapítvány Alapító Okiratának módosítását az előterjesztés szerinti tartalommal a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
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2. napirendi pont: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről 
szóló 6/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet módosításáról 
 
Sági Mihály elnök: Akkor most jön a második napirendi pont, rendelet-alkotás az önkormányzat 
2015 évi költségvetéséről szóló önkormányzati rendelet módosításáról.  
 
dr. Jaksa Tibor aljegyző: Gyakorlatilag a negyedik negyedéves módosítása a 2015-ös 
rendeletnek. A szokásos technikai átvezetéseket jelentené a képviselő-testület részére.  
 
Sági Mihály elnök: A bizottság javasolja elfogadásra ezt a napirendi pontot. Aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
19/2016.(IV.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: Rendelet-alkotás a községi Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.) 

önkormányzati rendelet módosításáról 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a községi 
Önkormányzat 2015. évi költségvetéséről szóló 6/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló rendelet-tervezetet a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
3. napirendi pont: A Kisteleki Rendőrkapitányság beszámolója Pusztaszer Község 
közrendjének és közbiztonságának 2015. évi helyzetéről 
 
Sági Mihály elnök: Harmadik napirendi pont, kisteleki rendőrkapitányság beszámolója Pusztaszer 
község közrendjének és közbiztonságának 2015 évi helyzetéről. Én összességében egy dolgot 
fűztem hozzá, a bizottság részéről egyetlen egy dolog lesz alezredes úr felé, hogy a beszámolót 
egészítsék ki ugyan ez már 2016-os esemény, de Biliczki Lászlóné a polgárőrségben végzett kiváló 
munkájáért kitüntetést kapott. Elfogadásra javasolja a bizottság a beszámolót, aki ezzel egyetért, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
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20/2016.(IV.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: A Kisteleki Rendőrkapitányság beszámolója Pusztaszer Község közrendjének és 

közbiztonságának 2015. évi helyzetéről 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének a Kisteleki Rendőrkapitányság 
beszámolóját Pusztaszer Község közrendjének és közbiztonságának 2015. évi helyzetéről a 
Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
 
Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
4. napirendi pont: A Csongrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szegedi 
Katasztrófavédelmi Kirendeltségének 2015. évi beszámoló jelentése 
 
Sági Mihály elnök: Negyedik napirendi pont, katasztrófavédelmi beszámoló. Ebben a mi 
településünket érintő rész nagyon kevés, az is egy része inkább a polgármester úrra vonatkozik. 
 
Máté Gábor polgármester: Én azt tudom mondani, hogy jó a kapcsolatunk nem csak a 
kistelekiekkel, hanem a szegediekkel is. Két katasztrófavédelmi blokk van a megyében az egyik a 
szentesi körzethez kötődően a másik, pedig a szegedi körzethez. Akkor, amikor a veszélyességi 
besorolásba még második fokon voltunk akkor közbiztonsági referensként nekem is meg kellett 
jelenni különböző oktatásokon. Most ez már nincsen, mert egy fokozattal visszaléptünk harmadik 
osztályba lettünk besorolva. Előtte is csak azért voltunk a második kategóriába, mert úgy szólt a 
leírás, hogy ahol ötévente belvíz helyzet alakul ki azokat is be kellett ide sorolni. Mivel ezt a 
pozíciót is be kellett valakire osztani, de nem tudtam kire kénytelen voltam én magam bevállalni. 
Aztán nyilvánvalóvá vált, hogy a mi helyzetünkben közel nem jelenti azt a veszélyt, hogy érdemes 
lenne. nem is az motivált, hogy ne kelljen ezt a referensi feladatokat ellátni, hanem ezzel a 
polgárvédelmi beosztás jegyzék is ötven főről huszonöt főre tudott lecsökkenni. Teljesen fölösleges 
volt ötven főt ugráltatni, mert azért most már vannak tájékoztatások évente egy vagy kettő, 
általában amire viszonylag elég szép aktivitással jelennek meg a beosztottak. Jelentős fiatalítást 
hajtottunk végre, mert igazából 50 fölöttiek már nincsenek a rendszerbe és igyekeztünk a 
fiatalokra koncentrálni. Az én időszakomban két ilyen belvizes akció volt, ott akkor elég alaposan 
igyekeztünk fölmérni az okokat, hogy miért úgy történnek a dolgok. Azt gondolom, hogy az 
elvezető rendszereink most már annyira megbízhatóan működnek, ha még idén sikerül megcsinálni 
azt az áteresz vastagítást, akkor szerintem, amivel meg lehet, küzdeni azzal már meg tudunk 
küzdeni, amivel meg nem azt viselnünk kell.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen a kiegészítést. A bizottság elfogadásra javasolja ezt a 
napirendi pontot. Aki ezzel egyetért, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A döntéshozatalban résztvevők száma: 2 fő 
A döntésből kizárt bizottsági tag neve: - 
A kizárás indoka: - 
A szavazás számszerű eredménye: 
2 igen szavazattal 
0 nem szavazattal 
0 tartózkodással 
az Előkészítő Bizottság a következő döntést hozta: 
 
21/2016.(IV.25.)EB. határozat 
 
Tárgy: A Csongrád Megyei Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szegedi Katasztrófavédelmi 

Kirendeltségének 2015. évi beszámoló jelentése 
 

H A T Á R O Z A T  
 
Pusztaszer Község Önkormányzata Képviselő-testületének Előkészítő Bizottsága a Csongrád Megyei 
Katasztrófavédelmi Igazgatóság Szegedi Katasztrófavédelmi Kirendeltségének 2015. évi beszámoló 
jelentését a Képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 
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Határidő: azonnal 
 
Felelős: Sági Mihály elnök 
 
 
5. napirendi pont: Mezőőr beszámolója 
 
Sági Mihály elnök: Ötödik napirendi pont, mezőőri beszámoló.  
 
Máté Gábor polgármester: A feladatai alapvetően nem változtak, inkább a tapasztalatok lettek 
részben mások. Igyekeztünk konkrétumokat is fölsorolni benne, hogy hol és milyen eljárások 
történtek, hogy értelmezhető legyen részetekről, hogy miről van szó. Itt egyébként egy 
neoralgikus probléma ez a Magyar Ferenc és a Lajos Istvánné féle történet. Itt a Fő utcával 
párhuzamosan haladó út ami ott a Dávidék mellett indul el, a Magyar Fecó felé. Ott az a probléma, 
hogy a Dávidék és a Dakó Sanyi között ahol az út elindul az egy 10x3-4 méter széles út, és ahogy 
eléri az erdőt, ott leszűkül 4 méter szélességre. Marikának az észrevétele, hogy ő ott gyakorlatilag 
az ő területén megy az út és ez teljesen jogos a felvetése. A Magyar Fecó amit megépített kerítést 
az rendbe van, jó helyen van. Mi hogy ne legyen vita, mert ott a Magyar Tibort a Dakó Sanyit és a 
Magyar Ferit érinti a dolog, egyik oldalról, a másik oldalról meg a Marikáékat. A Feri ültetett oda 
nyárfákat húsz évvel ezelőtt, azok most kivágásra kerültek és az útnak, ott kellene lennie. A 
tuskókat mindent ott hagyott a másik pedig az, hogy a Magyar Tibinek az erdője is benyúlik 
körülbelül olyan 6-7 métert abba a 16 méter széles részbe. A probléma inkább ott van, ahol 
leszűkül az út és ott, viszont már határozottan a Marikáék területén megy az út és nem is, tudjuk 
áthelyezni addig, amíg a Fecó onnan ki nem takarítja a gyökereket. Jegyző úr fölszólította őket, 
most egymást nézik, hogy mikor kezdi el a másik. Azzal jönnek, hogy veszteség van a másik 
oldalon, de nincs veszteség a másik oldalon, megnéztem a térképeket. Nem tudtunk egyelőre a 
Magyar Tibire megfelelő hatást gyakorolni jegyző úrral. Próbáltunk először szép szóval, 
meggyőzéssel, bevállaltuk azt, hogy a kimérésnek a költségét az önkormányzat fedezi, hogy 
biztosan tudjuk, mert minket is érint, nekünk is tudni kell, hol van az út. Akkor viszont ők legyenek 
megfelelő belátással, és utána ahhoz kössük magunkat. Ki is mérettük és jelen is volt mindenki. 
Ugyanilyen helyzet van a Nagy Dénes és a Halász Zsolti féle területen, ott is Zsolti lerakta a 
kerítést és négy méter széles az út. A másik nagy gond a kutya kérdés, ez iszonyú nagy feladatot 
tudna róni.  
 
Sági Mihály elnök: Egy kérésem van, hogy az első oldal 11. pontjánál, ha már a rendőrséget 
megemlíti, akkor oda kellene tenni még, hogy a helyi polgárőrséggel is. A másik, hogy tavaly 
mondtad, hogy a hulladéktárolónál monitoring csorbát szenvedett, ez helyreállításra került?  
 
Máté Gábor polgármester: A rekultivációnál igen. Ott általunk nem kideríthető módon 
összetörték a kutat mi ezt valamilyen szinten meg reklamáltuk akkor kijött a cég, aki a kutat fúrta, 
mindjárt belefúrt a kútba és nem vette észre, vagy nem kellő óvatossággal figyelte meg, hogy mi 
az oka. Mi nem piszkáltuk nagyon, mert nem akartunk addig nekimenni, míg őket nem látjuk. Nem 
is szóltak hogy kijöttek, hanem egyszer csak szóltak, hogy itt ilyen meg ilyen probléma van. 
Kiderült, hogy elkezdték átfúrni az eltömődést és közben ugye nem az volt a baj, hogy eltömődött 
a kút, hanem az volt a baj, hogy a kútnak valaki nekiment a cső eltört és elmozdult. Amikor 
elkezdték fúrni akkor ráfúrtak a cső falára és három méter mélyen, szétverték a csőfalat, amit 
egyébként még akkor meg lehetett volna csinálni, de ezek után már nem. Aki a kutat készítette az 
garanciába ezt nem vállalta be nekünk viszont kötelességünk volt ezt megfelelően karban tartani, 
üzemeltetni. Én beszéltem a Csányi Imrével, a kútfúróval azt mondta, hogy ő tud ilyet csinálni és 
végül vele megcsináltuk a kutat, 1,5 méterrel odébb raktuk, a lényegen nem változtat mindent 
vissza tudtunk állítani a helyére, azóta már kétszer volt belőle mintavétel, semmi probléma nincs.  
 
Sági Mihály elnök: Köszönöm szépen. Az tényleg úgy van, hogy ott állandó jelleggel 
foglalkoztattok ott két közmunkást, vagy csak tervezitek?  
 
Máté Gábor polgármester: Igen foglalkoztatunk, csak nem mindig ott dolgoznak. Általában nem 
ketten mennek, ki hanem kimennek akciószerűen többen.   
 
Sági Mihály elnök: Részemről ennyi lett volna. A bizottság a beszámolót elfogadásra javasolja. 
Aki ezzel egyetért, kérem, kézfelemeléssel jelezze. 
 
 
 



A ddntdshozatalban rdsztvevdk szdma: 2 f6
A ddntdsbfl kizdrt bizottsdgitag neve: - .

A kizdr1s indoka: -
A szavazds szdmszerti eredmdnye:
2 igen szavazattal
0 nem szavazattal
0 tart6zkoddssal
az Elfkeszitd Bizottsdg a k6vetkez6 d6nt6st hozta:

22 / 2OL6. (IV. 25. ) EB. hatirozat

TSrgy: Mez66r besziimol6ja

HATANOZAT

Pusztaszer Kdzs6g 0nkormdnyzata K6pvisel6-test0let6nek El6k6szit6
beszdmol6jdt a K6pvisel6-testtiletnek elfogadiisra javasolja.

Hat6rid6: azonnal

Felel6s: S6gi Mihiily elndk

Bizottsiiga a mez66r

S6gi MihSly elndk: A bizottsdg a napirendeket megtdrgyalta. A mai tjl6st bezdrom.
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HATAROZATOK JEGYZEKE

SorszSm T5rgy HatSridd

t7 / 2016.(IV, 25. )EB. hat6rozat Napirendi pontok elfoqadasa azonnal
18/2016,(IV. 25. )EB. hatdrozat A Pusztaszer Kdzs6g6rt Kdzalapftvdny Alapit6

Okiratdnak m6dositdsa
azonnal

19 / 2016. (IV, 25, ) EB. hatd rozat Rendelet-alkoti{s a kozs6gi Onkorm6nyzat 2015.
6vi k6lts6gvetds6r6l sz6l6 6/2015.(IV.30,)
cinkormdnyzati rendelet m6dositdsii16l

azonnal

2A / 20L6.(lV. 25. ) EB. hatdrozat A Kisteleki Rend6rkapitdnysdg besziimol6ja
Pusztaszer Kdzsdg kdzrendj6nek 6s
kcizbiztonsdodnak 20 15. 6vi helvzet6rdl

azonnal

2L/ 20L6. (IV. 25. ) EB. hatdrozat A Csongrdd Megyei Katasztr6fav6delmi
Igazgat6sdg Szegedi Katasztr6fav6delmi
Kirendelts6o6nek 2015. 6vi beszdmol6 ielent6se

azonnal

22/ 2016.(IV. 25. )EB. hatdrozat Mez66r beszdmol6ia azonnal

oldal:7/7



JELENLETI IV
Pusztaszer Kdzs€g Onkorm5nyzata K6pvisel6-testtilet6nek

El 6k6ezit6 B i zottsii g a
2016.5prilis 25-6n

megtartott iil6s6n megjelentekr6l

Sdgi Mihdly elndk

K6sdn6 Buknicz Mdria tag

Kovdcs Andriisn6 tag

Mdt6 Gdbor polgdrmester

dr. Jaksa Tibor aljegyz6

T6th M6nika jkv.-vezet6

Tandcskozdsi joggal jeletl vannak:

gdg,r ttNf"Yl"E, . eT efrag',:



Pusztaszer K6zs6g 6nkormdnyzata Kdpvisel6-testtilet6nek
El6k6szit6 Bizottsdga
Elndket6l
6769 Pusztaszer, Kossuth u. 45.
T: +36 62 576 57O
F: +36 62 576 511
pmhiv@pusztaszer. hu'. ilnl ' .'

\,.?,.,'

MEGNiVO
Pusztaszer K6zs6g Onkormdnyzata K6pvisel6-testtilet6nek

El<j kdszitrj Bizottsdga ril6s6t

2016. Sprilis 25-6n (h6tfd) 1630 6ra

kezdettel 6sszehivom.

Az i.il6s helye: Csengelei Kcizds 0nkormdnyzati Hivatal Pusztaszeri Kirendelts6g6nek iildsterme
(Pusztaszer, Kossuth u. 45.)

Javasolt napirend:

1.) Rendelet-alkotds a kdzs6gi OnkormSnyzat 2015. 6vi k6lts6gvet6s6r6l sz6l6 6/20t5.(IV.30.)
cjnkormdnyzati rendelet m6dositdsd16l

2.) A Kisteleki Rend6rkapitdnysdg beszdmol6ja Pusztaszer K6zs6g kdzrendj6nek 6s
kdzbiztonsdgdnak 2015. 6vi helyzet6r6l

3.) A Csongrdd Megyei Katasztr6fav6delmi Igazgat6sdg Szegedi Katasztr6fav6delmi
Kirendelts6g6nek 2015. 6vi beszdmol6 jelent6se (el6terjesztds e-mailben ktildve)

4.) A Pusztaszer Kcizs6gert Kcizalapitvdny Alapit6 Okiratiinak m6dositdsa
5.) Mez66r beszdmol6ja

A bizottsdg ril6s6re tisztelettel meghivom, megjelen6s6re szdmitok,

Pusztaszer, 2016, dprilis 21.
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. Sdgi MihSly sk.

- '". Elcik6szit6 Bizottsdg
.,1:,..t,, '.)', ,,,, elndke
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